
 

 

REFERAT  

Bestyrelsesmøde d. 06.12.2021 

 

Møde indkaldt af Anders Jørgensen 

Deltagere: Rasmus Haltrup, Jan Jensen, Lars Bo Pedersen, Anders Jørgensen, Anne 

Gaardsvig, Diana Quistgaard 

Sted: Køkkenet MOT multi 

Referent: Anne Gaardsvig  

 

Punkt 1  
 

Evaluering af julemarkedet 

Et vellykket og godt julemarked. Folk var glade og 

positive trods coronarestriktioner.  

 

Trods krav om fremvisning af coronapas har der været 

mange besøgene og meget få afvisninger ”i døren”.  

 

Ved fremtidige julemarkeder burde vi i Støtteforeningen 

overveje at gøre mere reklame for os selv, tilsvarende 

med skolen.  

Eventuelt en stand med reklame og information omkring 

Friskolen, børnehaven og vuggestuen samt 

støtteforeningens arbejde.   

Både med henblik på reklame men ligeledes 

indhentning af sponsorer.  

 

Overskuddet på julemarkedet forløber sig til ca. 21000 

kr.  

 

Punkt 2   Feed back på mødet med skolebestyrelsen  
 

Til mødet blev der lagt vægt på hvad vi i 
Støtteforeningen ønsker for fremtiden samt hvordan 
økonomien for Støtteforeningen kan løse fremadrettet. 
 
Bestyrelsen synes ideen om arbejdsgrupper, herunder 
den organisering der har været af julemarkedet giver 
god mening, og at det ligeledes vil give mening at 
”modellen” bliver gentaget til arbejdsdag. 
 
Dét at opgaverne fremadrettet løses med nedsættelse af 
arbejdsgrupper, vil frigive noget tid og overskud i 
støtteforeningen til opgaver der kan sikre driften og 
økonomien, herunder bl.a. nye projekter og ansøgning 
af fondsmidler mm. 
 
Rasmus og Lars vil arrangere et møde med Per, hvor 
økonomi og regnskab drøftes og hvor der bl.a. skal 
tages stilling til hvordan poster som bl.a. 
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konfirmandopsparing og kontingentopkrævning skaæ 
foregå fremadrettet, for det tilfælde at skolen ikke kan 
varetage Støtteforeningens regnskaber.  
 
Ligeledes blev der drøftet hvorvidt der skal laves en plan 
for vedligehold, da mange af de opgaver der løses nu 
ikke er langtidsholdbare men mere ”brandslukning”. 
  
Bestyrelsen var enige i at pedellerne fremadrettet skal 
mere ind over de vedligeholdelsesopgaver der ligger og 
at det samtidig vil gøre arbejdsdagen mere håndgribelig 
hvert år. Per tager en snak med pedellerne.   
      

Punkt 3  Udviklingsplan MOT  

Anders har været til formøde med Varde Kommune med 
hensyn til udviklingsplanen for MOT. 
  
Anders er med i styregruppen som skal lave planen for 
de workshops der skal arrangeres hvor alle borgere 
inviteres, så der kan skabes en fælles udviklingsplan for 
MOT. 
 
Anders vil booke hallen til de forskellige workshops. 
 
Udkastet til tagplanen (solceller) for Friskolen skal være 
klar inden da, da den er vigtig at få med i planen. 
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Punkt 4 Arrangementer 

 
- Jesper Carlsen: arrangementet er fastsat til d. 

03.06.22. 
Anne skriver til Nina, Steen og Kenneth at der er fastsat 
en dato.  
De vil gerne være en del af arrangementet, da de har 
været med ”fra starten”.  
 

- Steen Møller: Anders tager kontakt til Steen Møller og 
foreslår ham at afholde foredraget d. 24.03.22. Vi 
afventer.   

 

Alle 

Punkt 5  Skovhave 

 
Skolen giver udtryk for at være meget interesseret i 
projektet og Per vil gå videre med ideen, da der skal 
findes en medarbejder på skolen som vil gå ind i 
projektet og følge det til dørs.  
 
Vi tager i Støtteforeningen beslutningen om at vi gerne 
vil købe jorden af Anders, hvis skolen vil forvalte 
projektet.  
 
Rasmus tager fat i Jette i SparNord med hensyn til 
financiering af jord-købet.  

 

Alle 



 

 

Punkt 6 Nytårstaffel. 

 
- Datoen er fastsat til d. 14.01.22.  

Hele julemarkedsgruppen inviteres.   

Anne stabler noget på benene.  

 

- Vi ønsker hinanden en god jul og et godt nytår.  

Ny mødedato er ikke fastlagt.  

 

 


